



JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR NEGERI KELANTAN
KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Sebutharga ini terbuka kepada kontraktor yang layak dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja berikut;

No Sebutharga/ Tajuk Sebutharga	JPVNK 100/2/4 JLD 3 (06/2022) SEBUTHARGA MENYEDIAKAN PERKHIDMATAN PENGAWAL KESELAMATAN TANPA SENJATA API UNTUK JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR NEGERI KELANTAN BAGI TAHUN 2022 DAN 2023
Kod Bidang/ Pendaftaran	1. Berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam Kod Bidang 220801. 2. Berdaftar dengan Kontraktor Bumiputra. 3. Berdaftar dengan Kementerian Keselamatan Dalam Negeri. (Agensi Persendirian).
Tempat, Tarikh dan Masa Dokumen Dijual	Bahagian Khidmat Pengurusan, Ibu Pejabat Jabatan Perkhidmatan Veterinar Negeri Kelantan, Isnin 14 Februari 2022 sehingga 21 Februari 2022 8.30 pagi hingga 12.30 tengahari
Tarikh Sebutharga Ditutup	Isnin 21 Februari 2022 Sebelum jam 12.00 tengahari Dokumen sebutharga yang dihantar selepas jam 12.00 tengahari pada tarikh tutup sebutharga tidak akan dipertimbangkan
Harga Dokumen Sebutharga	RM10.00 (Ringgit Malaysia Sepuluh Sahaja) Bayaran ini tidak akan dikembalikan

Kriteria-kriteria yang mesti dipatuhi dalam pemilihan pengawal keselamatan:

1. Pengawal keselamatan mestilah mempunyai tapisan keselamatan.
2. Pengawal keselamatan diwajibkan memakai pakaian seragam semasa bertugas.
3. Tiket jam hendaklah di cetak setiap hari untuk pemeriksaan. Sekiranya pengawal tidak mengunci jam semasa bertugas, beliau dianggap tidak bekerja dan bayaran akan dipotong mengikut jumlah jam yang tidak dikunci.

Bayaran bagi pembelian dokumen SebutHarga hendaklah dibuat dalam bentuk wang tunai atau draf bank daripada bank yang berlesen dan beroperasi di Malaysia atau kiriman wang pos atau wang kiriman pos berpaling dan dibayar atas nama Pengarah Jabatan Perkhidmatan Veterinar Negeri Kelantan.

Dokumen sebut harga yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat dengan mencatatkan tajuk sebut harga dan no siri dokumen sebut harga di sampul surat dan dihantar dengan tangan atau pos berdaftar dan di masukkan kedalam;

Peti Sebutharga
Bahagian Khidmat Pengurusan,
Ibu Pejabat Jabatan Perkhidmatan Veterinar Negeri Kelantan,
Kubang Kerian, 16150 Kota Bharu Kelantan.

Tarikh: 13 Februari 2022